

ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY **TRADESHOW**

10-12 MAY 2023 | HKCEC

亞洲頂尖 際食品餐飲及酒店設備原

2023年5月10-12日 香港會議展覽中心

Register Now

Hospitality Tech is the Real Game-Changer 款待科技成餐飲及酒店業致勝關鍵!

The hospitality industry has been at the forefront of technology adoption with robot cleaners & greeters, scan-to-order technology, online payment tools, loyalty app, etc., are omnipresent in restaurants and hotels. To keep your business ahead of the others, new business process and improved customer experience via technology is your key to success! Scroll down to see what cutting-edge solutions the Hospitality Technology @ HOFEX will bring!

餐飲及酒店業一直致力引進尖端款待科技,清潔及迎賓機器人、掃描點餐技術、網 上支付工具、忠誠度計劃應用程式等屢見不鮮。為保持競爭優勢,使用最新技術創 建全新或改善現有的業務流程和客戶體驗至關重要。HOFEX 款待科技展區為您帶 來最新數碼解決方案,立即查看有哪款適合您!

> Regisiter as HOFEX Visitor 立即登記成為 HOFEX 買家

Mobile Ordering & POS System 手機下單及POS 系統

A major focus at HOFEX due to the surge in demand. According to statistics, full-service restaurant digital orders jumped by 237% in 2021 while nearly 1 in 4 people in the world use mobile POS payments in 2023.

市場需求龐大,是本屆展區重點之一。據統計,2021年提供全服務餐廳的數碼訂 單激增237%,而2023年全球有將近四分之一的人使用手機POS支付。

> Sources 資料來源: Mobile Ordering, POS System

Food & Beverage/ Hospitality Management **Systems** 餐飲/酒店管理系統

Presenting cloud-based solutions such as Cloud ERP and PMS cloud to improve demand planning, supply chain management and overall operational efficiency in restaurants and hotels.

展示多個雲端解決方案,例如Cloud ERP 和 PMS Cloud等,以改善餐廳和酒 店的需求規劃、供應鏈管理和整體運營效率。

Visit the show with our featured exhibitors 與焦點展商參觀展會:





INTROV LIMITED

<u>1C-D34</u>

Konica Minolta **Business Solutions** (HK) Limited

<u>1D-Z01</u>



NTI Tech Limited 1C-Z05



Passo Avanti Limited 1C-Z03



TECHNOLOGY (HONG KONG) LIMITED <u>1D-A31</u>



TECHTOP ASIA LIMITED 1D-Z04

Regisiter as HOFEX Visitor 立即登記成為 HOFEX 買家

Retail, Building, Security, Facility Management Solutions all staged at RACE & B4A

零售、建築、安防、設施管理相關解決方案 盡在 RACE 和 B4A

Co-locating Shows 同場舉行展會:

Make your visit to HOFEX all the more worthwhile by popping along to Hall 5FG to our co-located shows, Build4Asia and RACE 2023. Fulfil all your sourcing needs from top to bottom, with CRM software, comprehensive cloud management to digital marketing solutions at RACE, to cost-cutting renewable energy solutions, smart HVAC and surveillance systems at Build4Asia!



Build4Asia 和 RACE 2023將於展覽廳5FG與HOFEX同場 舉行,一次過參觀3個展會,定令您不枉此行。展會將滿 足您所有的採購需求 ,由零售相關的客戶關係管理軟件、 全面雲端管理、數字營銷解決方案,到建築相關的成本監 控、再生能源解決方案、智能供暖、通風和空調系統 (HVAC)及監控系統等一應俱全!

Register to Visit RACE

Register to Visit Build4Asia 立即登記參觀

立即登記參觀



markets

Organiser:

Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

**** +852 3709 4981 ✓ visit@hofex.com

